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名称名称名称名称：：：：丘丘丘丘比特的天空比特的天空比特的天空比特的天空                                    目标宗旨目标宗旨目标宗旨目标宗旨：：：：        1。 鼓励单身男女扩大生活圈子及拥有健康的社交生活。 2。 提倡事业与家庭并重，单身虽自由、成家更美满。  对象对象对象对象 ： 单身，年龄 25 岁以上的马来西亚华裔公民。  会员条规会员条规会员条规会员条规：：：：    a) 申请者必须是在法律上属於单身人士、必须据实填妥〖丘比特的天空〗配对申请表格中的资料。 b) 参加者必须在填妥之〖丘比特的天空〗配对申请表格签名及附上个人身份证影印本，证明单身之宣誓书(离婚或丧偶者需呈上离婚或死亡证书)，全身近照及护照型照片各一张以及报名费 RM50.00（不可退款），支票抬头请写”WANITA MCA CUPID SPACE “。 c) RM50.00 报名费为期 3 年,。主办当局将於 3 年届满前 30 天寄信通知更新, 参加者如要延长参加资格则须再付更新费 RM30，为期 3 年, (不可退款）。个人资料或择偶条件有所更改者须重新填写申请表格，呈报最新之个人资料。 d) 请将填妥的〖〖〖〖丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空〗〗〗〗申请表格及申请表格及申请表格及申请表格及报名费报名费报名费报名费放入信封亲交或寄至放入信封亲交或寄至放入信封亲交或寄至放入信封亲交或寄至： 〖〖〖〖丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空〗〗〗〗Cupid Space 
Wanita MCA 

7th Floor, Wisma MCA，，，，163, JALAN AMPANG，，，，50450 KUALA LUMPUR 电话电话电话电话：：：：    03－－－－2203 3888            传真传真传真传真：：：：    03－－－－22033873    网址网址网址网址：：：：http://www.mca.org.my   e) 主办当局保留对介绍人或申请人进行调查， 并保留接受或拒绝报名申请的权力。 f) 主办当局将为申请人进行配对，因此申请人所提供的资料越详尽，则配对的精确性也相对提高，但有关资料必须属实。如有任何欺骗或隐瞒，主办当局保留追究的权力。如经调查有关欺骗属实，主办当局会马上终止其参加资格并采取追究行动，同时有权将有关人士名字上载〖丘比特的天空〗网站的黑名单列表中以示警惩。 g) 主办当局将根据报名表格上所填写的个人资料和配对资料进行配对。申请人可参与主办当局所举办的电脑配对及各类联谊活动，以相互认识和联谊。活动收费、日期、地点、形式等详情，将以电邮或短讯的方式另行通知。 h) 主办当局对配对成功与否不负任何责任，因为这与参加者个人的素质与择偶条件有着直接关系。 i) 主办当局将不负责男女双方于认识交往中或之后所发生的任何问题。 j) 如果参加者的单身身份有所更改，必须在注册结婚后的十四天内通知〖丘比特的天空〗当局，以便取消资格，停止配对。 k) 已觅得意中人或要终止配对活动的参加者必须在最短的时间内书面通知〖丘比特的天空〗当局。 l) 主办当局严禁参加者或其代表将参与〖丘比特的天空〗活动中所拍摄的照片和录影上载任何网站或部落格。 m) 主办当局有权在无须预先通知的情况下对以上条件作出增删。 n) 丘比特的天空之活动中心地址如下： 〖〖〖〖丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空〗〗〗〗活动中心活动中心活动中心活动中心    
No. B-G010, Block B，，，，Jalan PJU 8/1，，，，Bandar Damansara Perdana，，，，47820 Petaling Jaya, Selangor 电话电话电话电话：：：： 03－－－－7726 2266 / 012-2401802  传真传真传真传真：：：： 03－－－－7726 2262，，，，E-mail: cupidspace@ymail.com 

 备注备注备注备注：：：：请详阅清楚后才填写请详阅清楚后才填写请详阅清楚后才填写请详阅清楚后才填写〖〖〖〖丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空丘比特的天空〗〗〗〗配对申请表格配对申请表格配对申请表格配对申请表格。。。。凡未依规定填妥表格或提呈照片凡未依规定填妥表格或提呈照片凡未依规定填妥表格或提呈照片凡未依规定填妥表格或提呈照片，，，，身份证及宣誓书者身份证及宣誓书者身份证及宣誓书者身份证及宣誓书者，，，，主办当局有权主办当局有权主办当局有权主办当局有权搁置其申请搁置其申请搁置其申请搁置其申请。。。。    
 
 
 
 
 。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。 申请人签名申请人签名申请人签名申请人签名 （（（（本人明白并同意本人明白并同意本人明白并同意本人明白并同意遵守遵守遵守遵守以上所列明以上所列明以上所列明以上所列明的的的的条款条款条款条款）））） 
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Objective: 
1. To encourage the single, unmarried Chinese men and women get to know others besides having a healthy social 

activities 
2. To enhance the equality of career and family, “Single is freedom and married is happier” 
 

Target group:  
Single, unmarried Malaysian Chinese ranging from 25 years old and above.  
 

Rules and regulations: a) The eligible applicant should be legally SINGLE.  All the eligible applicants must truthfully and sincerely fill in the 
application form provided. b) The applicant must fully complete and sign the [CUPID SPACE] Application Form and Statutory Declaration and 
enclose with photocopies of IC (front& back), most recent 3R or 4R photo (full length) and passport size photo 
(non-returnable). (For divorcee or widow/widower, please attach divorce decree / death certificate) together with 
non –refundable Registration Fee of RM50.00 by cheque (made payable to WANITA MCA CUPID SPACE).  c) The non-refundable Registration Fee of RM50.00 will last for 3 years. The organizer will notify participant for its 
renewal 30 days prior to its expiry. Participant is required to pay non-refundable Renewal Fee of RM30.00 for 
another 3 years if he/she chooses to extend his/her participation. The participant is required to update the 
organizer by filling in the [CUPID SPACE] Application Form if there is any changes related to the matching of 
partners’ requirements or his/her status.  

d) Enclose [CUPID SPACE] application form and Registration Fee into an envelope, walk-in or mail to. 

Cupid Space－－－－Wanita MCA 

7
th

 Floor, Wisma MCA 
163, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur 

Tel: 03-22033888   Fax: 03-22033873        Home Page: : : : http://www.mca.org.my    e) The organizer is permitted to investigate the introducer and / or applicant, if they think necessary and also reserve 
the absolute rights to accept or reject any application. f) The organizer shall carry out the matching of partner based on the information given by the applicant. Thus the 
accuracy of matching is subject to the accuracy of information given by the applicant. All information given must 
be truthful and correct. If there is any false or undisclosed information the organizer reserve the right to pursue the 
information. Should any falsity found after investigation, the application will be removed immediately and the 
applicant’s name will be black listed The organizer reserve the right to upload the applicant’s name to CUPID 
SPACE website for public notice.  g) The organizer will base on the personal information on the application form to match applicants. Applicants are 
allow to take part in computer matching and any social gathering events organized by Cupid Space. The details of 
activities will be informed via email or sms. h) The organizer shall not be responsible and will not guarantee the success of the outcome of the match as the 
success is subject to the applicant’s personal criteria and requirements. i) The organizer will not be responsible for any consequences arising during and after the matching process. 

j) In the event the status of the participant is changed, the participant must inform the organizer within 14 days from 
the date of registration of marriage to enable the organizer to terminate the eligibility and to stop matching 
activities.  

k) Participant who has found the love one or who intends to terminate the matching activities is request to notify the 
organizer in writing at the earliest possible. 

l) All photos and video taken from Cupid Space events are prohibited to upload to any website or blog by any of the 
Cupid Space event participants or his/her agents or servants. 

m) The organizer has the right to add, amend or/and delete the above rules and regulations without any prior notice. 
n) Cupid Space activities centre contact: Cupid Space Activities Center 

No. B-G010, Block B，，，，Jalan PJU 8/1, Bandar Damansara Perdana，，，，47820 Petaling Jaya, Selangor 

Tel：：：： 03－－－－7726 2266 / 012-2401802   Fax：：：：03－－－－7726 2262，，，， E-mail: cupidspace@ymail.com 
 

Note: Please read before filling this Application form. The organizer has the right to disqualify the uncompleted  
           Application Form and Statutory Declaration Form, without photographs, copy of Identity Card etc. 

 
 
…………………………….. 
Applicant’s Signature ( I have read, understood and agreed to follow the above mentioned rules & regulations)
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报名表格报名表格报名表格报名表格    APPLICATION FORM     我们需要你的个人资料以协助我们更了解你、帮你配对，让你交到投契的异性朋友，所以资料越详尽、越能帮助我们加速处理，更符合你的速配要求。 
In order to give you a perfect and ideal matching, we need your personal particulars to know you more, therefore your honesty and 
sincerity are highly appreciated. 
  
a) 个人基本资料个人基本资料个人基本资料个人基本资料  Personal Particulars 姓名（如同身份证）
Name (as in IC) 

 
中文姓名   

Chinese character 
 

性别
Sex 

 身份证号码（新）
NRIC (new) 

                                         －              － 
身份证号码(旧）
NRIC (old) 

 
年龄
Age 

 出生日期（日日－月月－年年年年） 

Date of Birth (dd-mm-yyyy) 

 
星座 

Zodiac 
 

生肖 

Chinese Almanac 
 身高 

Height 
cm 

体重 

Weight  
kg 

血型    

Blood Group 
 

出生地     

Place of Birth 
 籍贯 

Dialect 
 

语文、方言会话掌握能力 

Language / Dialect Spoken 
 家庭状况及成员人数   

Family Status & 
participants 

父 
Father 

 
兄弟 

Brother(s) 
 你排行第几 

Your status 
within siblings 

排行第 
child  no. 宗教 

Religion 
 

教育程度 

Education 
Level 

 母   
Mother 

 姊妹 
Sister(s) 

 婚姻状况 

Marital 
Status 

未婚 

Single 
 

离婚 

Divorce
** 

 
鳏寡 Widow / 

widower** 
 

**是否拥有子女  

Any children? 
无 No   

有
Yes 

子女人数 No of children 

 健康状况  

Health Status  
良好 Good  欠佳 Poor*  ×注明 Please give details*  联络号码 

Contact No 

公司
Office 

 住家 

House 

 手提 

H/P 

 传真
Fax  

 电邮
Email  

 永久地址 

Permanent 
Address 

 

 

 

 通讯地址 

Mailing Address 
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其他资料其他资料其他资料其他资料 OTHER INFORMATIONS 

b) 经济能力经济能力经济能力经济能力 Financial Status 职业 Occupation  职称 Position held  目前任职公司
Current Company  

 工业领域
Industry  

 平均年收入 
Average 
Annual income 

Below RM15,000 以下  RM15,000 – RM36,000  RM36,000 – RM60,000  RM60,000 – RM100,000  

Above RM100,000 以上  其他 Others  拥有自己的房屋 Owned any immovable properties 有
Yes  

 无 
None 

 注明 

Remark 

 拥有自己的交通工具 Owned any motor vehicle 有
Yes  

 无 

None 

 注明 

Remark 

 

 

c) 兴趣嗜好兴趣嗜好兴趣嗜好兴趣嗜好 Interest & Hobbies 最喜爱的活动 、 运动  

Favorite activities / sports  

 最常从事的休闲方式 

Leisure activities 

 

  

d) 其他小调查其他小调查其他小调查其他小调查 Other survey 素食者 

Vegetarian  

 非素食者 

Non - Vegetarian 

 抽烟习惯  

Smoking habit  
     pkt per day          pkt per week  饮酒习惯 

Drinking habit  

        daily         weekly   

(glasses / bottles) 

赌博 习惯 

Gambling habit   

 运动 习惯 

 Exercise habit  

 政治党派偏好 

Favorite Political Party   

 个人专长 

Personal expertise / skill  

 个人优点 

Personal strength  

 个人缺点 

Personal weakness  

 最受不了、不喜欢的事  

Personal dislike  

 最能 形容你的性格的一句话
One best word to describe your 

characteristic 
 

有无恋爱经验
Any romances 

experience 

有 
yes 

 
无  
No 

 
期待婚嫁年龄     

Preferably 
marriage age 
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� 欲寻找的对象的条件欲寻找的对象的条件欲寻找的对象的条件欲寻找的对象的条件  Requirements for the partner（请在适当的答案划√√√√ Please tick at the appropriate column) 分类 Categories 
都可以 

No specific 
requirement 

重要 
Important 

如果重要，请列明你的指定要求 

( if  is  important , pls  specify your requirements ) 年龄 Age    宗教 Religion    职业 Occupation    身高及体重 Height & weight    血型 Blood Group    籍贯 Dialect    生肖 Chinese Almanac    星座 Zodiac sign    教育程度 Education level    健康状况 Health Status     平均年收入 Average Annual income    家庭状况 Family Status    婚姻状况 Marital Status    与前妻、夫所拥有的孩子  
Children from previous marriage 

   拥有房屋 Owned immovable properties    拥有交通工具 Owned motor vehicle    居住地区 Residential Place    政治党派 Political Party      抽烟习惯 Smoking habit     饮酒习惯 Drinking habit     赌博习惯 Gambling habit      日常饮食习惯 Diet / Eating habit     兴趣嗜好 Interest & Hobbies    格性特质 Personality / Characters    
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1. 对欲寻找的对象的首要要求 
Most important requirement of the partner 
 

              
 

              
 
2. 对欲寻找的对象的首要忌违/ 介意 
Bad habits that the partner should not have 
 

              
 
              
  
3. 其他 Others                                 本人已经详读，明白并同意遵守〖丘比特的天空〗的一切条规，并谨此声明以上所填写的资料均属真实无误， 若有不实之处本人愿负法律责任. 
I personally have read, understood, agreed to follow the rules and regulations stated in the program namely [Cupid Space] 
which is organize by the Wanita MCA and hereby declare the above statements and answers are true to the best of my 
knowledge and I agree if there is any misrepresentation on my part, I shall be responsible for any legal obligation.  申请者 
Name of Applicant:             身份证号码(新)        申请者签名 Applicant’s Signature 
IC No (New) ：           日期 Date:             请提供推荐人一名以支持你的申请。 
Please provide one reference to support your application. 

 推荐人姓名 
Reference’s Name:           推荐人职业 
Reference’s Occupation:           推荐人联络号码 
Reference’s Contact No:          
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Statutory Declaration 

 
I,              
 
NRIC No.       of (address)      
 
              
 
do solemnly and sincerely declare that: 
 
*1.  I had never been married and I am still single.       
 
*2. I had been married before and the marriage has been dissolved.**               
 
*3. I had been married before and I am a *widow / *widower. ***     
             
 
and I make this solemn declaration; conscientiously believing the same to be true, and by virtue of the 

provisions of the Statutory Declarations Act, 1960. 

Subscribed and solemnly declared by the )  
 )  
above-named )  
 )  
at                                                                              )  
 )  
in the State of                                                           )  
 )  
this                day of                                           )  
   
 
Before me, 
 
 
 
     
Commissioner for Oaths 
 
 
 
Remark: * Delete whichever is not applicable.  
 ** Enclose a copy of the Divorce Petition or Certificate of Making Decreenisi Absolute    
 *** Enclose a copy of Death Certificate  
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身份证影印本(前) 

Copy of Identity Card (Front) 

 
 
 
 

身份证影印本(後) 

Copy of Identity Card (Back) 

 

 

 

 

 

全身近照 

Full Length Photograph 

(1 张/pc) 

 

护照型照片 

Passport Size 
Photograph 

（1 张/pc) 

 


